
環 球 科 技 大 學 

外國學生學歷及驗證文件繳交切結書 

Foreign Academic Certificate Declaration 

 
本人以中華民國教育部認可之學校 

  （姓名 name） （發證學校  school issued） 

發給之高中／學士／碩士學歷證書（同等學力證明），申請入學貴校，謹此具結保證如獲貴校 

入學許可，本人將於註冊報到時繳交下列文件： 

 
1.經畢業學校蓋章驗證之國外學歷證件或同等學力證明文件(含畢業證書或離校證書)影本一份。 

2.經畢業學校蓋章驗證之國外學歷歷年成績證明影本(或原畢業學校加蓋認證章之歷年成績單正

本） 一份。 

3. 經畢業學校蓋章驗證之統考或 SPM 成績影本一份。(此項文件係指馬來西亞籍申請學生) 

4. 經發證銀行蓋章驗證之財力證明一份。 

 
屆時若未如期繳交或經查證結果有不符中華民國教育部「大學辦理國外學歷採認辦法」之 

規定，即由貴校取消入學資格，絕無異議。所有申請入學繳交資料均不予退還，請自行保留

原始文件。 

The foreign academic certificate issued by as a high school/BA/MA diploma（or equivalent 

documents）is approved and authenticated by your graduated institution. The undersigned guarantees 

that the photocopies of the authenticated foreign diploma certificates and/or the photocopies of the 

authenticated official complete transcript of record (or the transcript of record with official stamp by 

the school) will be handed over upon admission registration. If the related certificates cannot be 

given on time or are unacceptable in accordance with the rules of Foreign Degrees Authentication 

promulgated by the Ministry of Education, the undersigned will abandon the enrollment qualification, 

and no objection will be raised. There will be no return of any documents, so make copies for yourself 

if needed. 

 
此致 

 
環球科技大學 TransWorld University 

 

 
立書人 (學生簽名)The Undersigned：  

護照號碼 Passport No.：  

申請系所別 Dept.： 

母國學校所在國及州（省）別 State／County of  School： 

聯絡電話 Contact Tel.No.： 

日期 Date： 


